
Panie Marszałku! Panie i Panowie Senatorowie! 

Chciałbym poinformować państwa senatorów o kolejnej przygotowanej do realizacji inwestycji 
drogowej, która znacznie usprawni komunikację, poprawi bezpieczeństwo na polskich drogach 
i skróci czas przejazdu samochodów. 

Otóż wojewoda mazowiecki we wrześniu bieżącego roku decyzją nr 284/08 po rozpatrzeniu 
stosownego wniosku inwestora, Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, zatwierdził 
projekt budowlany i udzielił pozwolenia na budowę obwodnicy Mszczonowa w ciągu drogi 
krajowej nr 50. 

Warto podkreślić, że zgodnie z wymogami prawa wspólnotowego przeprowadzone zostały, 
z udziałem społeczeństwa, postępowania w sprawie oddziaływania planowanego 
przedsięwzięcia na środowisko. Przed wydaniem decyzji o pozwolenie na budowę w ramach 
tych konsultacji społecznych organ przeprowadził rozprawę administracyjną otwartą dla 
społeczeństwa, zgodnie z wymogami Unii Europejskiej. Tę rozprawę przeprowadzono 
w Mszczonowie w sierpniu bieżącego roku. 

Decyzja, co bardzo istotne, ma rygor natychmiastowej wykonalności. Istotne jest także to, że po 
realizacji pierwszego etapu obwodnicy Mszczonowa nastąpiło przeniesienie w granice miasta 
Mszczonowa ciężkiego ruchu tranzytowego, prowadzonego w ciągu drogi krajowej nr 50. 
Spowodowało to duże utrudnienie w normalnym funkcjonowaniu lokalnej społeczności. 
Podstawowym sposobem poprawienia obecnej sytuacji jest szybka realizacji projektowanej 
obwodnicy. I w związku z tym wojewoda mazowiecki przychylił się do wymienionego wniosku 
inwestora, oceniając, że sprawa możliwie szybkiej realizacji inwestycji przyczyni się do 
poprawy życia mieszkańców i bezpieczeństwa ludzi żyjących w Mszczonowie. Dziękuję bardzo. 
 


